
OVERZICHT OPENSTAANDE MOTIES en TOEZEGGINGEN, AANBEVELINGEN REKENKAMERCOMMISSIE EN ACTIEPUNTEN 
(o.a. verzoeken om het doen van een voorstel n.a.v. ingekomen stukken) OPINIERAAD SAMENLEVING 2028-2022 (30 november 2022) 

 
Portefeuillehouder Openstaande moties  

 
termijn Toelichting stand van zaken/ 

afdoening/wijze van terugkoppeling 
Van der Beek Aanpassing subsidies 

Het college wordt gevraagd :
1. De raad bij de begrotingsbehandeling in november 2022 
een voorstel te doen tot indexering van de subsidiebedragen voor 
2023;
2. De raad bij de begrotingsbehandeling in november 2022 
een voorstel te doen tot jaarlijkse evaluatie van de 
subsidiebedragen;
3. Het vigerende subsidiebeleid te evalueren en de raad 
hierover te informeren.

Q4 2022 Zie raadsvoorstel eenmalige indexering 
van subsidies voor 2023
Voorstel: afvoeren

Van Agtmaal Ondersteunen noodlijdende verenigingen:
Het college wordt gevraagd
- In gesprek te gaan met onze verenigingen om de problemen 
met betrekking tot de stijgende energielasten in beeld te brengen;
- De verenigingen ondersteuning te bieden bij het uitvoeren 
van energiebesparende maatregelen;
- De mogelijkheid te bekijken om een noodfonds op te 
richten (aansluitend op landelijke maatregelen)  voor verenigingen 
die ondanks de inspanningen om energie te besparen, genoodzaakt 
zijn aanvullende maatregelen te treffen om de begroting voor 2023 
op orde te krijgen en/of bedreigd worden in het voortbestaan van 
de vereniging, 
- de gemeenteraad voor het eind van dit jaar een voorstel te 
doen om de ondersteuning van bedoelde verenigingen mogelijk te 
maken.

Q4 2022 Zie raadsvoorstel instellen noodfonds
Voorstel: afvoeren

De Heer Ambulancevoorziening
Het college wordt gevraagd:
● Met de RAV in overleg te treden om te onderzoeken in 
hoeverre de inzet van Artificial Intelligence in de gemeente 
Woensdrecht de responstijd op de A1 ritten kan verbeteren,
● De raad hierover terugkoppeling te geven en te informeren 
over het vervolgproces

Niet 
bepaald

Navraag bij de RAV gaf het antwoord dat 
de RAV momenteel bezig is met een 
aanbestedingstraject artificial intelligence.
De implementatiefase vindt medio 2023 
plaats. Uiteraard heeft de RAV zijn licht 
opgestoken bij Flevoland. Maar er zijn 
meer systemen beschikbaar op de markt en 



daarom wordt het aanbestedingstraject nu 
doorgelopen.
Voorstel: afvoeren

AANBEVELINGEN REKENKAMERCOMMISSIE februari 2017  
 

Portefeuille-
houder 

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling 

     
OPENSTAANDE TOEZEGGINGEN
Raad 11 november 2021 
Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van der Beek Onderzoekt uitbreiding bibliotheek op school.  Q4 2022 Zie raadsinformatienota voor deze 
vergadering 
Voorstel: afvoeren

Opinieraad 18 mei 2022
Portefeuille-
houder

termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van der Beek Is bereid om samen met de raad en wethouder De Heer gespreksessies te beleggen 
met jongeren om van hen te horen hoe het met hen gaat.
5jul22:  vooraleer er een gesprek kan komen komt moet er een concreet 
onderwerp/behoefte bekend zijn.    

Niet 
bepaald

Te volgen werkwijze is uitgebreid 
besproken tijdens de raadsconferentie. 
Voorstel: afvoeren 

Opinieraad 5 juli 2022
Portefeuille-
houder

termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van der Beek IKC Woensdrecht: er komt een verkeerplan dat de ruimere omgeving van de 
school behelst.    

Van der Beek IKC Woensdrecht (nav discussie Bestemmingsplan in de opinieraad Ruimte) gaat 
na hoe de contacten/correspondentie tussen de gemeente en de inspreker zijn 
verlopen inzake diens belangstelling deel te willen nemen in het IKC. 

Gebleken is dat er feitelijk geen verslagen 
of stukken te vinden zijn in het archief dat 
de Boerderie betrokken is geweest bij de 
planvorming. Die zijn mogelijk niet 
benaderd omdat de Boerderie in 2015-febr 
2017 niet actief was.
Voorstel: afvoeren



Opinieraad 14 september 2022
Portefeuille-
houder

termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van der Beek Er volgt een raadsmededeling over het gesprek dat het college heeft met Tante 
Louise over de status verzorgings- en verpleegtehuizen in Woensdrecht.  

4okt22: Gesprek vindt op 11 oktober 
plaats, waarna terugkoppeling volgt.
Mondeling teruggekoppeld in de 
opinieraad van 19 oktober 2022
Voorstel: afvoeren  

Opinieraad 19 oktober 2022
Portefeuille-
houder

termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van der Beek Demografisch toekomstmodel zorg voor ouderen beschikbaar stellen    

Eerstvolgende actualisatie: 18 januari 2023 


